
Dz-05.0021.44.2021    

Protokół nr 44/2021 

z obrad XLIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

24 listopada 2021 r.  w godz. 18.00 – 19.10, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 14 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XLIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2021 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Przebudowy istniejących dróg 

publicznych w granicach istniejących pasów drogowych w zakresie budowy połączenia 

ul. Krupniczej z ul. Ingardena poprzez wyznaczenie przejazdów rowerowych” przez  

al. A. Mickiewicza (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały, który nie został złożony 

na 8 dni przed sesją i nie został niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektu 

uchwały do porządku obrad. 

Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

Za przyjęciem wniosku oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

w obecności 15 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic”  

w roku 2021 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Przebudowy istniejących dróg 

publicznych w granicach istniejących pasów drogowych w zakresie budowy połączenia 

ul. Krupniczej z ul. Ingardena poprzez wyznaczenie przejazdów rowerowych” przez  

al. A. Mickiewicza (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  



 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021 (Projekt Zarządu) 

 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Do obrad dołączył Członek Rady, obecnych 16 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów;  w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIV/268/2021 

w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2021- zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Przebudowy 

istniejących dróg publicznych w granicach istniejących pasów drogowych w zakresie budowy 

połączenia ul. Krupniczej z ul. Ingardena poprzez wyznaczenie przejazdów rowerowych” 

przez al. A. Mickiewicza (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 16 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XLIV/269/2021  

w sprawie zaopiniowania projektu „Przebudowy istniejących dróg publicznych  

w granicach istniejących pasów drogowych w zakresie budowy połączenia ul. Krupniczej 

z ul. Ingardena poprzez wyznaczenie przejazdów rowerowych” przez al. A. Mickiewicza 

– zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 16 Członków Rady.  

 

 

 



 

 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XLIV/270/2021 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021   – zał. nr 5. 

 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda:  

- omówił stan prac nad 3 i 4 numerem gazetki „Wiadomości Lokalne”. Poprosił radnych  

o informację na temat proponowanych artykułów do grudniowego numeru gazetki. 

- poinformował o konieczności uzupełnienia ankiet skierowanych do członków Rad Dzielnic 

dotyczących prac i kompetencji  Rad Dzielnic. 

2. Wiceprzewodniczący Rady p. Edward Tarczałowicz: 

- poinformował radnych o organizowanych przez Radę Dzielnicy V Krowodrza wycieczkach 

dla seniorów oraz poprosił o rozpropagowanie informacji wśród starszych mieszkańców 

Dzielnicy V Krowodrza. Głos w sprawie zabrali: radny p. Mariusz Bembenek, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, radna p. Marzena Kopeć, 

- wypowiedział się na temat zdjęć dołączonych do swoich artykułów w „Wiadomościach 

Lokalnych”. Głos w sprawie zabrali: radny p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda.  

3. Radna p. Marzena Kopeć: 

- wypowiedziała się w sprawie spacerów dla seniorów oraz realizacji filmu „Wirtualne 

spacery po Krowodrzy”, 

- poinformowała radnych o konkursie fotograficznym skierowanym do uczniów szkół 

krowoderskich i poprosiła o wsparcie promocji ww. wydarzenia wśród mieszkańców 

Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Radny p. Łukasz Mańczyk: 

- poinformował radnych o kolejnym spotkaniu z cyklu „Porozmawiajmy o Krowodrzy” 

4. Radny p. Paweł Potoczek: 

-  poinformował o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu i składaniu uwag do mpzp 

obszaru „Kazimierza Wielkiego”, 

- zapytał czy odbyło się spotkanie z przedstawicielami mieszkańców i Radnym Miasta 

Krakowa  p. Grzegorzem Stawowym w sprawie inwestycji przy ul. Bytomskiej w Krakowie. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos w sprawie zabrała radna 

p. Marzena Kopeć. 

5. Radny p. Mariusz Bembenek:  

-   ponownie poprosił o informację dotyczącą realizatora spacerów dla seniorów. Odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Dokładna informacja odnośnie realizatora 

spacerów zostanie przesłana radnym droga e-mailową. 

 

Ad 7. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Radny p. Paweł Potoczek poruszył sprawę projektu przebudowy budynku „Jordanówki”. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

Radny p. Tomasz Friediger poruszył sprawę dalszej pracy Komisji Infrastruktury Komunalnej. 

Głos w sprawie zabrał radny p. Paweł Potoczek. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad 8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w XLIV sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 19.10. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                  Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


